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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/23-01/15 
URBROJ: 2170-1-03-00-23-12 
Rijeka, 20. 06. 2023. 

 
ZAPISNIK 

S 4. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

4. sjednica VMO Mlaka održana je 20.06.2023. (utorak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama MO 
Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Darjana Nadarević, predsjednica VMO 
- Ivo Simper, zamjenik predsjednice VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Mladen Mandić, član VMO 
- Layla Munitić, članica VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 

 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o realizaciji izgradnje stubišta od Ulice Franje Čandeka do parkirališta zapadno 
od kućnog broja 23b. 

2. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
3. Rasprava o Programu rada za 2024. godinu. 
4. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
Vijeće je raspravljalo o realizaciji izgradnje stubišta od Ulice Franje Čandeka do parkirališta 
zapadno od kućnog broja 23b, te nakon održanog sastanka s predstavnicima ovlaštenih stanara 
zgrada Franje Čandeka 23a i 23b, te predstavnikom Rijeka Plusa većinom glasova (4 za i 1 
protiv) donijelo sljedeći:    
 
       Zaključak: 
 

 Vijeće MO Mlaka je izgradnju stubišta od Ulice Franje Čandeka do parkirališta 
zapadno od kućnog broja 23b uvrstilo 2011. godine u komunalne prioritete za 2012. 
godinu. U narednom razdoblju napravljen je idejni projekt  i dobivena lokacijska 
dozvola, izrađen je glavni projekt i u konačnici valjana građevinska dozvola. Za sve 
navedeno MO Mlaka je utrošio 45.000,00 kn  iz sredstava za komunalne prioritete. 
Nakon toga se Odjel za komunalni sustav obvezao sredstvima redovnog 
održavanja komunalne infrastrukture izvršiti navedene radove. 

 Odluke su donesene jednoglasno i javno su objavljene na web stranici MO Mlaka.  
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Također su prezentirane ovlaštenim predstavnicima stanara koji su se u tom 
razdoblju odazvali na poziv za sastanak s vijećem. 

 16.06.2023. održan je sastanak Vijeća MO Mlaka s predstavnicima Rijeka Plusa, te 
zgrada Franje Čandeka 23a i 23b. Predstavnici zgrada su se usprotivili izgradnji 
stepenica jer će se olakšati prilaz parkiralištu i povećati broj korisnika. 
Vijeće i nadležne stručne službe smatraju da je povezivanje donje i gornje etaže 
parkirališta s Ulicom F. Čandeka opravdano i logično rješenje za sigurno, kraće i 
brže kretanje pješaka i vozača što je sadašnjom situacijom onemogućeno. 

 Vijeće MO Mlaka nema ovlasti za izmjenu projekta, predstavnici stanara mogu 
izraziti svoj stav i argumente, a peticiju stanara mogu uputiti nadležnom Odjelu za 
komunalni sustav. 
 

AD 2 
 
Predsjednica VMO Darjana Nadarević informirala je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i 
dopisima primljenim između dvije sjednice. 
 
       Zaključak: 
 

 Temeljem zaključka s prethodne sjednice uputit će se poziv na sastanak na terenu 
s Rijeka Plusom u vezi realizacije prioriteta iz 2022. godine (postava konzolnog 
stupa sa svijetlećim treptačima u ulici F. Čandeka kod kbr 23a) za utorak 
27.06.2023. 

 

 Vijeće je zaprimilo odgovor Komunalnog redarstva na svoj prigovor na 
neadekvatnu sanaciju pješačkog puta između ulica Luki i Podmurvice u kojem 
izvođač radova TD Ericsson tvrdi da su u dva navrata obišli lokaciju, radovi su 
izvedeni korektno i sukladno pravilima struke te je izvršeno vraćanje podloge u 
prvobitno stanje. Nova asfaltna podloga prati nagib i niveletu starog sloja asfalta te 
nije došlo do nikakvog dodatnog podizanja gornje kote ili povećanja nagiba na 
predmetnom dijelu trase. 

 Vijeće nije suglasno s ovim odgovorom jer nagib nije bio ovakav na cijelom tom 
novo asfaltiranom dijelu, odnosno asfalt nije vraćen u prvobitno stanje. Potražit će 
se fotografije iz arhive kako bi se ponovno uputila reklamacija i pronašlo adekvatno 
rješenje. 

 

 Rijeka Plus je uputio negativan odgovor na molbu za iscrtavanje žutih traka uz zid u 
ulici I. Sušnja kod k.br. 2 i 4, te će se zatražiti objašnjenje. 
 

 Vijeće je suglasno s molbom vlasnika tvrtke za hitne intervencije na dizalima (iz 
kojeg razloga mu mora biti dostupan prolaz vozilom u bilo koje doba) da se na 
skretanju iz Ulice V. P. Širole kod kbr 12 prema njegovom ulazu u kuću F. Čandeka 
1 uz zid postavi nekoliko zaštitnih stupića. Zahtjev će se proslijediti Rijeka Plusu. 
 

 Vijeće je zaprimilo žalbu građanke na postupanje izvođača radova na zgradi R. 
Benčića 9 koji nije toga dana postavio obavijest o zabrani parkiranja i Rijeka Plusa 
koji joj je uklonio automobil paukom bez valjane osnove što joj je prouzročilo 
troškove. Mail je proslijeđen Komunalnom i Prometnom redarstvu, te Rijeka Plusu 
na očitovanje, a gđa je u međuvremenu također dobila odgovor na žalbu od 
Prometnog redarstva. 

 

 Inicijativa Kvart za grad je uputila  molbu  za dostavu zapisnika sa sjednice na kojoj 
je donesena odluka o izgradnji stepenica u ulici Franje Čandeka kod kućnog broja 
23b. Tajnica im  je iste proslijedila na mail. 

 

 Vijeće je zaprimilo žalbu više građana na postupanje u Krešimirovoj ulici ispred 
ZZJZ gdje je prilikom nedavnog izvođenja radova sanacije rubnika oko drveća 
prostor oko stabala radikalno smanjen. Standard koji se provodi u RH i svijetu jest 
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barem 1.5 m zemlje oko stabla, te mole da se omogući zemlja za navedeno drveće.  
      Svi zahtjevi su proslijeđeni Odjelu za komunalni sustav. 
 

 Vijeće prima na znanje dopis građana iz Trogirske ulice koji je zainteresiran za 
izgradnju stepenica s parkirališta prema ulici Franje Čandeka kod kbr 23b. On je 
dao sličan prijedlog Mjesnom odboru Turnić (na čijem teritoriju su 2 najzapadnija 
parkirna mjesta) tj. da se naprave stepenice od Trogirske ulice prema ulici Franje 
Čandeka za siguran put djece u obližnju Osnovnu školu „Turnić“. 
 

AD 3 
 
       Zaključak:  

 

 Vijećnici su analizirali ovogodišnje programe i raspravljali o mogućim novim 
aktivnostima koje bi se unutar njih mogle provoditi sljedeće godine (svi osim 
programa Ususret Božiću) 

 Konačna odluka o programima za 2024. godinu donijet će se na sljedećoj sjednici.   
 

AD 4 
 
Vijećnici su raspravljali o tekućoj problematici i donijeli sljedeći: 
  
      Zaključak: 
 

 Potrebno je uputiti zahtjev Odjelu za komunalni sustav da se ofarbaju i drveni 
dijelovi dječje sprave – dvorca u ulici G. Duella kod k. br. 8 

 Potrebno je uputiti požurnicu za sanaciju oštećene šahte ispred zgrade V. P. Širole 
16 

 Mladen Mandić je obavijestio vijećnike da je temeljem zaključka s prethodne 
sjednice kontaktirao predsjednicu MO Podmurvice u vezi zajedničke suradnje na 
postavljanju spomen obilježja  učesnicima Domovinskog rata.  
Budući da je MO Podmurvice već u fazi realizacije na lokaciji u Vukovarskoj ulici, 
Vijeće MO Mlaka će projekt realizirati samostalno, a kao moguća lokacija predlaže 
se Park Ponsal koji nema nikakvih obilježja. 

  
  
Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednica VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Darjana Nadarević  
 

  
 

 
       
 
 

 
 

  

 
 

 
 

  
  
 


